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Algemene	berichten

Aanwezigen:
Matthias,	David,	Bashar,	Liselot,	Tom	en	Karen.

Verontschuldigd:
Johanna,	Annelieke,	Bram.

Fuif
Maandag	13	mei	gebeurde	eindoverleg	met	de	3	scholen.
Eindtotaal:	€393	winst	voor	onze	school.

Beslist	dat	dit	laatste	editie	was.	Volgend	jaar	zullen	we	geen	fuif	meer	organiseren	met	de	3
scholen	samen.

Lente-activiteit
Er	was	veel	volk,	was	moeilijk	om	te	voorspellen.
Bezetting	bar	was	wat	te	weinig.	Die	mensen	hebben	echt	hard	moeten	werken.

Tof	dat	er	mensen	van	buiten	de	school	waren:	buurtbewoners,	geïnteresseerden.

Voorbereiding	was	intens	maar	liep	gesmeerd,	wel	wat	opstel-	en	opkuiswerk.

Mix	activiteiten	volwassenen-kinderen	misschien	te	weinig	voor	de	kinderen?	Ondanks	slecht
weer	toch	veel	kunnen	fietsen.

Zithoek	bij	'café'	kon	misschien	gezelliger	ingericht	worden.

Toekomst?
Misschien	2-jaarljks?

Vast	idee	om	prikbord	voor	ouders	te	hebben,	daar	deel	voorzien	waar	het	hele	jaar	door	fietsen
te	koop	kunnen	aangeboden	worden?	=	prikbord	aan	de	trap	naar	de	keuken.
En	plaatsen	op	Facebook!	Zorgt	Ellen	(Eline)	momenteel	voor.

Zomerfeest
Organisatie	is	ok,	alles	is	zo	goed	als	geregeld.
Nog	veel	handen	nodig	om	te	helpen.	=	extra	vraag	in	het	formulier.

Dessert:	dit	jaar	opnieuw	door	ouders	iets	laten	maken.
Enkele	ouders	ook	aanspreken	die	voor	grotere	hoeveelheid	dessert	zorgen	en	ingrediënten
dan	betalen.
Ook	aanvullen	met	watermeloen	(school	bestelt	ze	via	fruitleverancier:	Square	melon).
Er	worden	actief	ouders	aangesproken	die	zouden	willen	bakken.	Iemand	die	overzicht	houdt
van	wie	voor	hoeveel	personen	gaat	bakken?	Bashar	hoort	of	Jan	of	Koen	dit	willen	opnemen.
Anders	wil	David	dit	wel	opvolgen.

Vorig	jaar	300	inschrijvingen.

Winst	wordt	niet	uit	het	eten	gehaald	(slechts	1	euro	per	bord	winst).	Werd	eerder	uit	drank	en
dessert	gehaald.
Winst	hoeft	niet	het	doel	van	het	zomerfeest	te	zijn!

Koor
Koor	is	10-tal	jaar	geleden	ontstaan	uit	ouders	van	de	school.
Nu	vooral	ouders	van	afgestuurde	leerlingen.
Feestcomité	betaalt	nog	jaarlijks	€200	aan	huur	van	het	gebouw	voor	het	koor.	Team	vindt	dat
dit	niet	meer	vanuit	het	feestcomité	moet	gebeuren.	Koor	moet	deze	kost	zelf	op	zich	nemen,
net	zoals	de	andere	verenigingen,	ook	vanuit	ouders	gegroeid,	die	nu	de	sporthal	huren.

Sportveld
Voorkeur	gaat	naar	polyvalente	ondergrond	in	plaats	van	kunstgras.	Er	worden	verder	offertes
gevraagd.	Drainage	zal	heel	belangrijk	zijn.
Voorstel	om	volgend	jaar	deelgroepje	samen	te	stellen	die	dit	gaat	opvolgen.	Er	zijn	nog	geen
vrijwilligers	om	dit	op	te	nemen.
Dit	zou	dan	het	volgende	project	worden	waar	het	geld	van	de	ouderwerkgroep	in	geïnvesteerd
kan	worden.

Fietsenstalling
Koen	heeft	reactie	gekregen	van	Elke	Decruynaere	op	31	maart:

Dag	Koen
Ik	heb	dit	goed	ontvangen	en	neem	het	op	met	de	diensten.	De	planning	voor	2019	zou
intussen	moeten	duidelijk	zijn.
Het	meerjarenbudget	is	dat	helaas	nog	niet.	Maar	voor	dit	jaar	zouden	we	toch	al	nieuws
moeten	kunnen	brengen.
Mvg
Elke

Wordt	vervolgd...

Bedankingsfeestje
zaterdag	15	juni
concept:	algemene	uitnodiging	in	Sterre-prikkel
doel:	ouders	die	zich	aangesproken	voelen	zijn	allemaal	welkom,	niet	enkel	mensen	die	mee
kwamen	vergaderen,	maar	ook	leesouders,	zwemouders,	ouders	die	werkshiften	op	zich
genomen	hebben,	klussers...	Alle	ouders	die	zich	ingezet	hebben,	mogen	naar	het
bedankingsfeestje	komen.

Koen	maakte	tekstje	op.	Verschijnt	vrijdag	in	de	Sterre-prikkel.
Babysitlijst	nog	een	keer	toevoegen.

Drank:	wijn	wordt	gehaald	bij	Bernard,	Matthias	bestelt,	Tom	brengt	het	mee
David	zorgt	voor	bier.
Wat	over	is,	dient	voor	het	zomerfeest.

Veranderingen	voor	volgend	jaar
Geopperde	voorstellen	voor	werking?
Organisatie	van	de	activiteiten	aan	een	klas	koppelen?

Barverantwoordelijke	activiteit-overschrijdend,	stock	bijhouden,	mensen	zoeken	om	te
bemannen...	David	ziet	dit	helemaal	zitten.

Verzamelen	van	'waar	wil	welke	ouder	bij	helpen'. 	Doen	we	op	papier	in	het	begin	van	het
schooljaar.
Of	in	inschrijvingsformulier	een	vakje	voorzien,	vb	bij	zomerfeest.	Testen	we	dit	jaar	al	uit.
Alle	info	digitaal	bijhouden!

Werken	met	vastere	structuur?	Dan	visueel	voorstellen	welke	ouder	voor	welk	onderdeel
aanspreekbaar	is.

Volgend	jaar	niet	altijd	op	dezelfde	weekavond.

Naam?
FC185	is	verwarrend,	soms	wordt	gesproken	van	ouderraad,	ouderwerkgroep,	ouderwerking,...
Volgend	jaar	bij	start	verkiezing	houden.

Boekhouding?
Bashar	volgt	financiën	op.	Karen	wordt	ook	volmachthouder.

Eerste	bijeenkomst	eind	augustus?
Woensdag	28	augustus	2019	-	afspraak19	uur	op	school
Eten	bestellen	of	samen	gaan	eten.

Verslag
Karen,	nagelezen	door	David.

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.	•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	sterrespits.sec@stad.gent	toe	aan	uw	adresboek.
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